
 

Een kijkje in de wereld van… Ludger de Jong 

‘Je moet het samen doen’ 

 

Ludger de Jong is vrij nieuw in de fierljepwereld. Als ‘manusje van alles’ draait hij nu een jaar mee in 

het bestuur van de fierljepvereniging van Buitenpost. ‘We hebben een kleine groep, maar wel een 

groep waar je van op aan kunt. Je moet het samen doen.’ Op zaterdag 13 mei bijten ze de spits af met 

de organisatie van de eerste fierljepwedstrijd van dit seizoen. 

 

Hoe ben je met het fierljeppen in aanraking gekomen? 

Mijn dochter Lisanne is in de coronatijd met een paar vriendinnen naar de fierljeptraining gegaan en 

enthousiast geworden. Ze springt nu in de meisjescategorie. Wij als ouders vinden het normaal dat 

als je kind op een sport zit, je als ouder ook een steentje bijdraagt. Bovendien stimuleert het je kind 

als je er zelf actief achter staat. Ik ben vaak bij de jeugdtrainingen en zo ben ik in het bestuur gerold. 

Wat is je rol binnen het bestuur? 

Ik ben een ‘manusje van alles’ en houd me onder meer bezig met sponsorzaken en kleding. Dit jaar 

hebben we nieuwe shirts, trainingspakken en tassen voor de 25 ljeppende leden aangeschaft en 

jassen voor de coaches. En ik ben voorzitter van de ‘commissie nieuwe schansen’.  

Wat is er zo bijzonder aan fierljeppen? 

Ik kwam hier ieder jaar al op de wedstrijd van de feestweek en vind het een mooie sport om te zien. 

In principe heeft het alles: snelheid, techniek, noem maar op. Het is een Friese sport, dat maakt het 

ook bijzonder. En de sfeer: hoe het publiek meeleeft en hoe de ljeppers en coaches elkaar helpen. 

Dat komt ook omdat het een kleine sport is. Je krijgt vrij snel contact, ook met andere verenigingen. 

 



Doe je zelf ook aan sport? 

Ik heb zelf niet geljept, maar ben actief wielrenner. Ik heb wel interesse in sport en dan met name in 

verschillende trainingsvormen. Ik vind het leuk om daar met anderen over de praten, maar het 

trainen zelf laat ik aan onze vijf trainers over die allemaal ervaring hebben als ljepper. Ook het 

organisatorische van een (sport)vereniging vind ik interessant. Waar kun je als vereniging groeien, 

hoe pak je sponsoring aan, dat soort vraagstukken. 

Hoe zie je de toekomst van het fierljeppen? 

Dat is best lastig. We zijn van de jeugd afhankelijk, dus is het zaak om de jeugd enthousiast te maken 

en te houden. We zijn nu, samen met de gemeente en Sport Fryslân, bezig met het bezoeken van 

scholen. Je moet wel wat te bieden hebben, daarom hebben we ook nieuwe shirts en tassen 

aangeschaft. Dan straal je eenheid uit. En we hopen straks met de nieuwe schansen meer leden aan 

te trekken. 

Wanneer is een wedstrijd voor jou geslaagd? 

Als je als vereniging complimenten krijgt van tevreden springers en publiek dat zich heeft vermaakt. 

Zonder ongelukken en het liefst met veel PR’s. Maar daar lenen andere schansen zich beter voor, zo 

realistisch moeten we hier wel zijn. En mooi weer, want dat betekent ook meer omzet en dat is ook 

niet onbelangrijk voor een vereniging. 

 

Wat zijn jullie wensen als vereniging? 

Als vereniging hopen we weer te gaan groeien met leden en vooral jeugd leden. Daar werken we als 

vereniging nu aan. We willen graag nieuwe schansen aanleggen en zijn nu druk bezig met 

fondswerving en subsidieaanvragen. Dat is een kwestie van lange adem en veel werk, maar we 

werken toe naar het eindresultaat. We hopen aan het eind van het seizoen van start te gaan met de 

aanleg en dan de openingswedstrijd van het volgende seizoen op de nieuwe schansen te 

organiseren. En weer eens een NK in Buitenpost zodra we nieuwe schansen hebben, dat zou 

helemaal top zijn. 
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